
Strana 1 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

ZÁPIS z 2. jednání 

Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP konaného dne 19. 6. 2023 v 13:00 hod., ZM 135 NR 

Přítomní členové výboru: Mgr. Ing. Jaromír Beránek, Mgr. Marta Gellová, Mgr. Kateřina Kapková, 
Ing. Gabriela Lněničková, MBA, Mgr. Tomáš Pavlů, Bc. Markéta 
Plesníková, Zdeňka Polterová

Omluveni: Mgr. Jan Kalousek, Mgr. Josef Nerušil, Mgr. Michal Tobrman, MVDr. 
Bc. Vladislava Vojtíšková 

Jednání řídil: Mgr. Ing. Jaromír Beránek, předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

Pan předseda přivítal přítomné členy a zahájil jednání Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy 
ZHMP v 13:00 hod. v zasedací místnosti č. 135 NR a konstatuje, že výbor je usnášeníschopný.  

Ověřovatelem zápisu byla navržena paní Markéta Plesníková. 

Hlasování: pro:  7 proti:   0 zdržel se: 0 

Ověřovatel zápisu byla zvolena Markéta Plesníková. 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Jaromír Beránek na úvod přivítal poradce 
pana primátora pana Peška.  

Pan předseda následně přechází k programu jednání, ke kterému nebyly vzneseny námitky, a navrhuje 
hlasovat o programu v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod
2. Tisk R-47492 k návrhu Žádosti o změnu Pracovního plánu v rámci projektu UNICEF – pomoc

uprchlíkům
3. Tisk R-47893 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů

z OPPPR v roce 2023
4. Tisk R-47788 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OPPPR v roce

2023
5. Různé

Hlasování o programu:  pro: 7 proti:   0 zdržel se: 0 

Program jednání byl schválen. 
_________________________________________________________________________________ 
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Bod 2: Tisk R-47492 k návrhu Žádosti o změnu Pracovního plánu v rámci projektu UNICEF – pomoc 
uprchlíkům 
 

Předseda výboru předává slovo panu řediteli, který představuje materiál reagující na vývoj projektu 
UNICEF, který je v realizaci od října 2022. Pan Andrle popisuje jednotlivé aktivity a podrobněji členy 
výboru seznamuje s Žádosti o změnu Pracovního plánu, který je přílohou dohody ve formě 
Výměnných dopisů pro poskytování podpory v souvislosti s reakcí na mimořádné události týkající se 
uprchlíků v České republice, uzavřené s Dětským fondem OSN 13. září 2022. V návaznosti na 
vznikající programové potřeby a plánovanou podporu pro nadcházející školní rok došlo k prodloužení 
partnerství v oblasti vzdělávání do června 2024. Je navržena bližší specifikace názvu aktivit a 
zpřesnění hodnot indikátorů. Dále se jedná o změny v oblasti zdravotnictví, které zahrnují zrušení 
dvou z původně plánovaných aktivit a částečné převedení uvolněných financí do dvou dalších aktivit 
zdravotnictví. Dochází zde také k upřesnění indikátorů. Více informací poskytuje koordinátorka za 
projekt paní Pálková. Uvádí, že celkově tak dojde ke snížení příspěvku UNICEF z 333 082 535 Kč na 
328 905 535 Kč. Hlavní město ze svého rozpočtu nepřispívá, neposkytuje tedy žádnou finanční 
podporu. 

Diskuze: Do diskuze se přihlásil pan Pavlů s tím, jaký je aktuální stav čerpání projektu. Pan ředitel 
uvádí, že ne všechny aktivity se daří realizovat tak, jak bylo plánováno. Část aktivit vykonali jiné 
organizace, než hl. m. Praha. Koordinátorka uvádí příklad spolupráce s praktickými lékaři, kde tato 
aktivita je realizována ne přes Hlavní město Prahu, ale přes Ministerstvo zdravotnictví ČR. S krátkým 
doplněním k projednávanému bodu, následně přistoupil pan předseda k hlasování. 

Návrh usnesení: Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bere na vědomí návrh Žádosti o 
změnu Pracovního plánu v rámci projektu UNICEF – pomoc uprchlíkům a doporučuje ZHMP schválit 
příslušný tisk 

Hlasování:  pro:   7  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Bod 3: Tisk R-47893 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů 
z OPPPR v roce 2023 
 

Pan ředitel Andrle uvádí, že se zde jedná opět pouze o technický materiál. Materiál představuje 
rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení již schválených žádostí o platbu a úpravu rozpočtu 
hl. m. Prahy na rok 2023. 

Diskuze: bez diskuze 

Návrh usnesení: Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. 
m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z OPPPR v roce 2023 a doporučuje ZHMP 
schválit příslušný tisk 

Hlasování:  pro: 7  proti:  0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Bod 4: Tisk R-47788 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OPPPR v roce 

2023 (hlasování per rollam dne 22. 5. 2023) 

Pan ředitel Andrle uvádí, že se zde také jedná o technický materiál, který byl schválen hlasováním per 
rollam dne 22. 5. 2023. Představuje tedy rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení již 
schválených žádostí o platbu a úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2023. 

Diskuze: bez diskuze  

Návrh usnesení: Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP potvrzuje hlasování per rollam ze 
dne 22. 5. 2023 ve znění Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bere na vědomí informaci o 
úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního programu 
Praha - pól růstu ČR v roce 2023 a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 

Hlasování:  pro: 10  proti:  0 zdržel se:  1 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

Bod 5: Různé 

 

Po projednání všech bodů programu pan ředitel konzultoval dva projekty paní Plesníkové. Dále se do 

diskuze přihlásil kolega Pavlů a žádá o vysvětlení u položek uvedených v rozpočtovém tisku - projekt 

Jarova. Pan ředitel uvádí, že dotace včetně podrobného popisu byla již schválena. Uvedený název akce 

nemá za cíl představit projekt. Jedná se pouze o technické označení a o převody finančních prostředků 

na vyplácení již schválených žádostí o platbu. Následně si slovo bere pan Peške, který se v krátkosti 

představil a popsal aktivity týkající se spolupráce partnerských měst, jednání se starosty aj. Následně 

byla vedena diskuse nad dopadem konsolidačního balíčku pro hl. m. Prahu ve smyslu čerpání 

evropských fondů. Následně pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání.  

 

Jednání Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bylo ukončeno v 13:55 hod. 
 

 

 

 

 
 
   
Ověřil: Bc. Markéta Pesníková, členka Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP  
Zapsal: Ing. Karel Andrle, tajemník Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP  
 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek  
předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 
 




